
 

 

3. sestanek delovne skupine vrtca Medo  

dne 25. 5. 2023  

v učilnici za N6 OŠ Janka Kersnika na Brdu pri Lukovici 

 

Seja se je pričela po uvodnem skupnem delu Sveta staršev OŠ Janka Kersnika. 

Prisotni: lista prisotnih 

Prisotni so se zbrali za obravnavo dveh točk dnevnega reda sveta staršev: 

1. Pregled dogodkov in aktivnosti v vrtcu 

2. Načrt porabe sredstev vrtčevskega sklada 

3. Razno 

Sejo je vodila vodja VVE Medo ga. Barbara Knap.  

 

K1: Ga. Barbara Knap je predstavila dogodke in aktivnosti, ki so v vrtcu potekale od februarja do sredine 

maja 2023. Predstavljeni so bili tudi dogodki in aktivnosti, ki bodo potekali še do konca junija 2023. (Priloga 

1) 

 

Prisotni niso imeli pripomb. Izraženo je bilo zadovoljstvo o številnih aktivnostih, ki so potekale v 

posameznih skupinah, kot tudi o skupnih dogodkih.  

 

K2: Ga. Barbara Knap je predstavila Finančni načrt slada vrtca. Predstavljeno je bilo začetno stanje sklada, 

kako so se prispevki zbirali kot tudi zakaj vse se sredstva iz sklada črpajo. Starši so bili prav tako 

obveščeni, da je zavod dolžen posredovati podatke o dohodkih, ki jih otrok prejme iz sklada na finančni 

urad, zato je potrebno za vsako črpanje sredstev sporočiti tudi davčno številko otroka. Gre samo za 

sporočanje, vsi ti prejemki so oproščeni plačila dohodnine. (Priloga 2) 

 

Prisotni niso imeli pripomb. Izrazilo se je zadovoljstvo z organizacijo Medvedkove olimpijade, da so otroci 

in tudi starši zelo uživali. Prav tako je bil podan predlog, da se v naslednjem šolskem letu ponovno 

organizira v takšni obliki. S strani vrtca je bila podana zahvala staršem za pomoč pri organizaciji in 

realizaciji ter predvsem pri donacijah.  

 

K3: Razno:  

- Zaklepanje vrtca – še vedno se ponudne pridobivajo in iščejo rešitve. 

- Invalidski parkirni prostor – s strani občine je bilo sporočeno, da naj bi bil zarisan do konca junija 

2023. 

- Oblačenje otrok – starši so opozorili, da se otroke slači prepozno oz. sploh ne in so zato otroci čisto 

rdeči in prepoteni. S strani vrtca je bilo povedano, da starše vedno prosimo, da so otroci oblečeni 

čebulno, da se jih lahko slači in oblači glede na trenutne vremenske razmere. Strokovne delavke 

so na te stvari pozorne, vendar se nekateri otroci res zelo hitro spotijo.   

- Uporaba sončnih krem in repelentov proti klopom – starše je zanimalo, zakaj se to ne uporablja v 

vrtcu. Povedano je bilo, da se otroci v poletnih mesecih zunaj zadržujejo takoj po zajtrku, v času 

največje vročine so v senci oz. v igralnicah, zato je za ta čas dovolj, če jih starši sami zaščitijo. 

Izpostavljen pa je bil tudi čas odhodov domov, ko so otroci zunaj, do takrat zaščita upade. Preveri 

se kakšne so smernice za mazanje otrok v vrtcu, vendar pri tem moremo biti tudi pozorni na otroke 

z različnimi alergijami.   

- S strani staršev je bil podan predlog, da bi se delovna skupina v vrtcu dobila več krat na leto, saj 

je bilo zadnje srečanje zelo konstruktivno. S strani vrtca bi bili veseli večkratnih srečanj.  

 

Zapisala: 

Barbara Knap 


